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Mødested: Café Du & Jeg- tak for hyggeligt værtskab 
 
Her er referatet. 
 

Emne Beskrivelse Ansvarlig 

Velkomst  Velkomst ved Michael – herefter en kort 
præsentationsrunde. 
 

 
 

 
 

Fokus emner for 
Vedbæk 

Her er de fokusområder der arbejdes med: 
 

- Vi vil skabe hyggelige uderum, som giver 

anledning til ophold og sociale aktiviteter. 

- Vi ønsker at skabe aktiviteter som midlertidigt 

kan lukke gaden og få butikker og kunder på 

gaden 😊 

- Vi ønsker at kigge på trafik og logistik – 

herunder hastighed og parkeringsforhold. 

- Vi ønsker en tættere dialog med 

ejendomsejerne, så vi sammen kan skabe det 

ønskede butiksmix i byen. 

Vi drømmer om butikker som fx: Cafe, slagter, 

tøjbutik, materialist, vinbutik/bar, fiskehandler 

mv. 

- Vi vil arbejde for flere aktiviteter og brug af gader 

og pladser, som ikke kun er båret af butikkerne. 
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Aktiviteter og 
indsatser 

 
 

 
 

Restauratørlag Kræver en ekstra omgang. Tommy og Anton griber 
dialogen og rækker ud. 
 
 

Tommy, Anton 

Fælles Tuk Tuk Anton følger op og undersøger priser for anskaffelse. 
 
Vi vil bruge den som Vedbæks Tuktuk til events og andre 
indslag. På næste møde drøfter vi, om den kan indtænkes i 
et større projekt. 
 
Mulighederne for brug er mange – men vi påtænker kaffe 
og andre gode sager. 
 
På næste møde laver vi en konkret plan for hvem der gør 
hvad og har ansvar og vedligeholdelsespligt mv. 
 

Anton,  

 Bænke & Byrum 
 
OPDATERING: 
Tegning er lavet 

 
 
OPDATERING: 
Gruppen har mødtes og formuleret et skriv til Tommy. Her 
er der ansøgt om 10-15.000 kr. 
Tilbagemelding – måske ansøge om op til kr. 50.000 i 
bæredygtighedspuljen. 
8 relevante steder for bænke. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pernille, Hans Henrik, 
Claus, Marie, Tommy 
Mette 
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Bakkehuset – har maskiner som må benyttes af kyndige. 
 
Placeringsplan (bare et kort med krydser) skal sendes til 
Tommy. 
 
Pris – Mette forespørger 
Tømrerhold – Anton rækker ud 
 
Sendes til Daniel, Hans Henrik 
 
Mulige bænke på lager i kommunen? - Tommy 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Byrum/torv ved Stationen 
 
OPDATERING: 
Visionsudvalget – har fokus på tre ben: 
Vedbæk Torv 
Havn – Pumpestation 
Trafik & hastighed 
 
Lys og farve i tunnelen? (Hvem ejer den?) 
Plads til ophold 
Springvand 
Foodtrucks – Daniel har kontaktet dem.  
 
DSB – deres ejendom under halvtaget. Resten er efter 
deres overbevisning kommunalt. 
Kommunen –  ¾ nik til at vi må aktivere pladsen. Det skal 
lige endeligt godkendes – inden vi går løs. 
 
Hvor Visionsplanen fokuserer på den lange bane, så kunne 
dette være midlertidigt projekt sommeren over – som 
både er en prøvehandling for de kommende planer. Men 
samtidig en plads, som kan fortælle om visionerne for 
Vedbæk. 
 
Det kunne gøres med træmøbler bygget af genbrugstræ i 
samarbejde med skolen eller en anden part.  
 
Michael medbringer billedeksempler på næste møde. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Michael 
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 Strand i baggården (offentlig tilgængelig) 
Projektet fortsætter, og vi hører snart nærmere. Det bliver 
et virkeligt fint projekt – til glæde og gavn for byen. 
 

Anton, Pernille 

 Snart mulighed for slagterkød og ost i Vedbæk 
Café Du & Jeg er kommet godt fra start, og er blevet taget 
rigtigt godt imod. Nu udvides der snart med en ”butik”, 
hvor der kan købes højkvalitetskød og ost. 
Meget mere om dette, når vi nærmer os. 
 

Anton og Pernille 

 Kulturnat 23/5 
Merete (Kultur), Gitte (Frivillig i Kulturhuset) og Hans 
Henrik. 
 
Spor 1 – butikkerne. Laver aktiviteter på dagen 
Spor 2 – optrædener.  
Spor 3 – mad (skal det være første tema for 
restauratørlauget). 
 
Fokuseret omkring Stationsvej.  

Hans Henrik 



Bylivsnetværk Vedbæk – referat fra d. 12.03.2024   

             

Side 5 af 6 

 

Vi følger op på dette punkt på næste møde. 
 

Årshjul 
 

Opgaven med at samle årshjul og planer fra jer, er for at 
sikre et samlet overblik, samt opdage hvornår vi kan samle 
og styrke begivenheder. Ydermere giver det overblik over 
stille eller overfyldte perioder. 
 
Nævnte aktiviteter: 
 
3/3 Loppemarked 
7/3 Arrangement med Stine Grubbe 
14/3 Fællesspisning i Kulturhuset 
7/4 Loppemarked 
1/5 Terrassen 
23/5 Kulturnat 
1/9 Åbning af Butikker (Cafe Du & Jeg) 
 

 

Evt. KOMMUNIKATION 
 
Vi skal overveje, om der er flere, vi ønsker med til 
bylivsmøderne. Pt. kan vi kun maile og invitere de, der var 
med til Kick off, eller efterfølgende har vist deres 
interesse. Så vil I have naboen, vennen eller en helt tredje 
med, så send mig deres mail, eller bed dem tage fat i mig. 
 
Der laves et CVR-udtræk, så vi har overblik over ejendoms- 
og virksomhedsejerne på gaden. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Tommy 

Rudersdal 
Kommune 

Følg med her: 
Referater fra alle bylivsnetværk lægges op her: 
 
https://www.rudersdal.dk/mere-byliv 
 

 

Næste møde  8. april kl. 18.00-19.30 hos Bakkehuset 
 
Dagsorden: 

- Velkomst og præsentation af stedet 

- Opfølgning på igangværende aktiviteter 

- Opdatering på Kulturnat 

- Restauratørlaug 

- Igangsættelse af nye initiativer 

- Evt 

 

 
 
 

https://www.rudersdal.dk/mere-byliv
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Møder 2024 Vi vil gerne besøge forskellige steder i løbet af 2024. 
Følgende blev foreslået: 
 
Søly  
Rosenhuset 
Sognegården 
Frydenlund 
 

24 maj kl. 8.00-9.30  
19. juni kl. 18.00 – 19.30   
14 aug. kl. 8.00-9.30  
10.sep kl. 18.00-19.30 
22 okt. kl. 8.00-9.30  
18. nov. kl. 18.00-19.30  

 
 

Tommy, (Michael) 

 
Venlig hilsen 
Michael Moos Møller 
Konsulent 
BIDdanmark 
 
michael@biddanmark.dk 
22 24 42 42 (Send gerne sms) 
 
 

mailto:michael@biddanmark.dk

